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Voortgang vernieuwing NHV 
 

 

In het vorige nummer van STROMINGEN hebben we onze plannen voor vernieuwing van de 

NHV aangekondigd. Omdat deze plannen het karakter van de NHV aanzienlijk kunnen ver-

anderen, hebben we gemeend de leden van de NHV te moeten raadplegen om een beeld te 

krijgen van het draagvlak. In de zomermaanden hebben alle leden een brief ontvangen met 

een vragenlijst. De vragenlijst is ook via onze website www.nhvsite.info in te vullen.  

Eind september hebben we een eerste balans opgemaakt. Het aantal reacties nadert 

inmiddels de zestig, nog steeds komen er af en toe reacties binnen. Dat betreft dus onge-

veer 10 procent van het ledenbestand. Hoewel dat voor dergelijke ledenraadplegingen best 

een goede score schijnt te zijn, hopen we vooral dat ook de andere 90 procent nog zou 

willen reageren. De zwijgende meerderheid wordt anders wel erg groot. 

 

Wat aan de reacties opvalt, is dat veel mensen echt de tijd hebben genomen voor hun ant-

woorden. Er zijn uitgebreide epistels opgesteld. Een overgrote meerderheid steunt op hoofd-

lijnen de plannen van het bestuur. In de open vragen merken we vervolgens de nuancerin-

gen bij de steun: We krijgen veel adviezen om het op onderdelen net iets anders te doen. 

Mogelijk zijn we zelf ook nog niet helemaal helder.  

 

Even een paar misverstanden uit de weg ruimen: 

1 We hebben geen plannen om een eigen arbitrage-traject op te zetten. We hebben wel 

plannen om de bestaande arbitrage-kanalen beter toegankelijk te maken. Enerzijds wil-

len we klagers duidelijker wijzen op de bestaande wegen, anderzijds willen we bestaande 

arbitrage-systemen ondersteunen met een overzicht van deskundigheden en competen-

ties. 

2 We willen geen beleidsclub worden. We willen de inhoud beter ordenen, zodat het voor 

de beleidsclubs makkelijker wordt om inhoudelijke belangen te behartigen. 

 

Komende maanden gaan we onze plannen nader vorm geven. We willen contacten leggen 

met andere verenigingen en instanties binnen de watersector om met hen te overleggen 

hoe zij aankijken tegen onze plannen en wat naar hun mening de plaats van de NHV zou 

moeten zijn in het grote waterland. Begin 2008 willen we een bijeenkomst beleggen om met 

de leden over dit onderwerp te discussiëren. Dat beschouwen we dan als een ledenvergade-

ring waar op leden definitief al dan niet kunnen instemmen met de plannen.  

Dit betekent dat het nog steeds zinvol is om te reageren op de plannen. De plannen zijn 

in het vorige nummer van Stromingen te lezen. Daarnaast staat de tekst, inclusief de vra-

genlijst, op de website, www.nhvsite.info. 

 

Hoe groter het aantal reacties, des te sterker staan we om de inhoud van de hydrologie 

steviger op de kaart te zetten. 

 

 

namens het bestuur, Harry Boukes 




